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PhDr. Čižmár: 
Už keď začali kolegovia, tak ešte ja jednu otázku na pána Princíka, odbor výstavby 
a konkrétne k výtlkom. Ja som si porovnal zmluvy z minulého roka a tohto roku. Pri 
porovnaní cenníka firmy, ktorá ponúka pri jednotlivých výtlkov za m2 som si všimol nárast 
ceny približne v priemere  o 3 - 4 euro. Ide mi len o odborné vysvetlenie. V tomto roku bola 
použitá iná technológia alebo je to prirodzený nárast nákladov lebo to vlastne možno aj 
spôsobí to, čo už predo mnou hovoril pán poslanec Čičatko, že tých plôch je automatický 
menej opravených. K tomu sa zároveň chcem aj opýtať na iný problém tak, ako to býva 
zvykom v iných mestách aj tu na východnom Slovensku takéto výtlky sa zvyknú opravovať aj 
v období víkendu, keď je menšia prevádzka. Neuvažovalo mesto, resp. odbor výstavby pri 
príprave tejto zmluvy zazmluvniť aj takúto podmienku? 
 
 
Ing. Princík: 
Cena vysprávok stúpla o 3-4 eura na m2 z dôvodu zvýšenia cien asfaltu. Asi obaľovačky 
vidia, že to bude dobrý biznis pri nenormálnom počte výtlkov na Slovensku, kvôli tomu 
stúpla aj tá cena. Cez víkend nerobia preto, lebo vraj obaľovačky v tom čase majú nejaký 
udržiavací deň, takže nie je možné dostať asfalt cez víkend.  
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